



**2025
ZEEKR 9X HYPER**

ZEEKR 9X HYPER

HIGH PERFORMANCE FLAGSHIP

- 2.0T Super Hybrid Engine 4WD
- 3 Electric Motors
- 1,400 Horsepower, 1,450 Nm Torque
- 0-100 km/h in 3.1 seconds
- Top Speed 240 km/h
- 70 kWh Battery Capacity
- EV Range 380 km CLTC
- Hybrid Range 1,250 km CLTC
- Closed Dual Chamber Air Suspension
- Dual-Valve CCD Electromagnetic Shock Absorber
- 900V Architecture with 9-minute Fast Charging

DIMENSIONS

Length 5239 mm x Width 2029 mm x Height 1819 mm
Wheelbase 3169 mm

FEATURES

- H9 Assisted Driving System (1400 TOPS)
- 5 LiDAR Sensors
- 47-inch AR Head-Up Display
- 8MP Ultra-Clear Streaming Media Rear View Mirror
- 16-inch 3.5K OLED Central Control Screen + CoPilot
- 6.3-inch OLED Magic Control Screen
- Second Row Dual Zero Gravity Seats
- Electric Privacy Sunshades
- 9L Smart Constant Temperature Refrigerator
- Intelligent Projection Headlights
- Intelligent Induction Electric Doors
- Naim Palace Sound System
- 17-inch OLED Wing Sliding Screen
- Electric Side Steps
- Front and Rear Ventilate and Massage Seats















温馨提示:
Notes:
1. 使用前请移除保护膜。
Please remove the protective film before use.
2. 当屏幕表面脏污时, 请用湿水软布擦拭, 避免用粗糙材料擦拭。
When the screen surface is dirty, please wipe it with a soft cloth dampened with water. Do not use abrasive materials for cleaning.
3. 屏幕材质特殊, 请勿用其他物品刮擦。
Due to the special screen material, please do not scratch it with other objects.

温馨提示:
Notes:

Display
OLED

Eye Care Display
True Black





温馨提示:
Notes:
1. 使用前请撕掉保护膜。
Please remove the protective film before use.
2. 当屏幕表面脏污时, 请用柔软湿润的布或酒精/皮革清洁剂擦拭。
When the screen surface is dirty, please wipe it with a cloth dampened with water or alcohol/leather than other chemical reagents.
3. 屏幕材质特殊, 请勿使用尖锐物品刮擦。
Due to the special screen material, please do not apply any sharp objects to the screen.

Eye Care Display
OLED
True Black

12"







Control panel on the passenger side door panel, featuring a gear selector, window and mirror adjustment buttons, and a 'naim' speaker grille.

Center console control panel, featuring a gear selector, handbrake, and various buttons.

Steering wheel with a control panel featuring a gear selector, handbrake, and various buttons.

Speaker grille on the passenger side door panel, featuring a 'naim' logo.



温馨提示:
Notes:
1. 使用前请撕除保护膜。
Please remove the protective film before use.
当屏幕表面脏污时, 请用清水或酒精擦拭, 禁用其它化学试剂进行清洁。
When the screen surface is dirty, please use a cloth dampened with water or alcohol, rather than other chemical reagents for cleaning.

Play some music



AIRBAG



Hot Playlist

中华人民共和国

12° Rain 9/14°

Air quality: Good UV: Low Alt: 5m



温馨提示:
Notes:

1. 使用前请撕除保护膜。

Please remove the protective film before use.

2. 当屏幕表面脏污时，用清水或酒精擦拭，禁用其它化学试剂进行清洁。

When the screen surface is dirty, please wipe it with a cloth dampened with water or alcohol, rather than other chemical reagents.

3. 屏幕材质特殊，请勿再贴其它外购保护膜!

The screen is made of special material, do not apply any other protective film on the screen.



Play some music

P

0
km/h

238km | 67%

--km

238km

Standard

ICEV

Comfort

12°C

15:42

15:42

QQ音乐
Play some music
Go to QQ音乐

温馨提示:
Notes:

1. 使用前请撕除保护膜。
Please remove the protective film before use.
2. 当屏幕表面脏污时, 用清水或酒精擦拭, 禁用其它化学试剂进行清洁。
When the screen surface is dirty, please wipe it with a cloth dampened with water or alcohol, rather than other chemical reagents.
3. 屏幕材质特殊, 请勿再贴其它外购保护膜!
Due to the special screen material, do not apply any other protective film on the screen!

Eye Care Display

True Black

True Black < 0.0005 nit

12° Rain 9/14°
Air quality: Good UV: Low Altitude: 5m

16.0° 20.0° AUTO

15:42

温馨提示:
Notes:

1. 使用前请撕除保护膜。
Please remove the protective film before use.
2. 当屏幕表面脏污时, 用清水或酒精擦拭, 禁用其它化学试剂进行清洁。
When the screen surface is dirty, please wipe it with a cloth dampened with water or alcohol, rather than other chemical reagents.
3. 屏幕材质特殊, 请勿再贴其它外购保护膜!
Due to the special screen material, do not apply any other protective film on the screen!

Eye Care Display

True Black

True Black < 0.0005 nit

12° Rain

AUTO



温馨提示:
Notes:

1.使用前请撕除保护膜。
Please remove the protective film before use.

2.当屏幕表面脏污时, 用清水或酒精擦拭, 禁用其它化学试剂进行清洁。
When the screen surface is dirty, please wipe it with a cloth dampened with water or alcohol, rather than other chemical reagents.

3.屏幕材质特殊, 请勿再贴其它外购保护膜!
Due to the special screen material, do not apply any other protective film on the screen!

Eye Care Display

OLED

SGS 护眼认证

True Black

True Black < 0.0005 nit

Games

KTV

中华人民共和国

12°

欢乐斗地主



naim











Z E

Pirelli
P ZERO









温馨提示:

Note:

1. 请勿触摸保护膜。
2. 安装保护膜时，请勿触摸屏幕。请使用干净的布擦拭屏幕，请勿使用酒精、汽油等溶剂。
3. 请勿触摸屏幕，请勿触摸屏幕周围的区域。
4. 由于屏幕的特殊材质，请勿在屏幕上放置尖锐物品，以免划伤屏幕。
5. 请勿在屏幕上放置液体，以免损坏屏幕。

Please remove the protective film before use.
When the screen surface is dirty, please wipe it with a cloth dampened with water or alcohol, rather than other chemical reagents.
Due to the special screen material, do not apply any other protective film to the screen.
When the screen is moved in holder, pay attention to your surroundings to prevent item damage or road pinch.
Make sure the size of power key spread when put the screen into holder.









95







شارع الهما
hama St

ZEEKR

ZEEKR

极氪

A ALMAN



ZEEKR

极氪

ALWAN

9X

بار امباي

